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Från: Morgan Berg [mailto:morganberg150@hotmail.com] 
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Till: Tekniska nämnden <tekniskanamnden@ange.se>
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Vi är ett antal fastighetsägare som efter avloppsinventering följt förordningen och byggt
nya anläggningar i Haveröområdet. Jag var för ca ett år sedan i kontakt med bygg o
miljöchef Tomas Jonsson som då informerade att man ”påbörjat funderingar” kring
kommunala anläggningen i Haverövallen. Vi undrar nu vilken ambition tekniska nämnden
har att åtgärda denna anläggning som har fastställda brister.
Även anläggningarna i Kölsillre har konstaterade brister.
Kommer tekniska nämnden att agera på eget initiativ eller inte förrän ett föreläggande
läggs från bygg o miljönämnden?
Länsstyrelsens naturvårdsenhet är underrättade om bristerna i Kommunens anläggningar.
 
Morgan Berg
Fastighetsägare Säter 3:30
 
Skickades från E-post för Windows 10
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